
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
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 Tid Tisdagen den 24 augusti 2010 kl 16.30 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 1 september 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordföranden 

Martin Michel (MP), vice ordföranden 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård(S) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   Tjänstgöranden  

Victor Wennerholm (M)   Tjänstgöranden 

Carina Klevenvall (M)   Tjänstgöranden 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristoffer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP)   Tjänstgöranden 

Lars Wyke (KD) 

Nicklas Nilsson (S)   Tjänstgöranden 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Maj-Len Eklund (V)   Tjänstgöranden 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lennart Jansson (M), Camilla Lindberg (M), 

Luke Cook (M),Per Altenberg (FP), Rana Carlstedt (S) Mattias Ericson (V) samt 

ersättaren Helene Lilja (S) 

 

 
Tjänstemän 

 Tf förvaltningschef Hans Pettersson, biträdande förvaltningschefen Thomas Perslund 

och nämndsekreteraren Eva Olofsson. Tjänstemän från kontoret Andreas Jaeger och 

Per Magnius samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln. Personalföreträdarna Rolf Bodin 

och Lillemor Öhman närvarade §§1-13 

 



  

 § 11 

Nybyggnation av kök och renovering av Långholmens restaurang, 

fastigheten Alstavik 1. Lägesrapport 
Dnr 4.4-114/2010 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar godkänna föreliggande rapport gällande 

 nybyggnation av kök och renovering av Långholmens restaurang. 

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att utöka kostnadsramen för projektet med 8 mnkr 

 kronor till totalt 33 mnkr. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 8 juli 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Kristina Alvendal (M) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel (MP) och Maj-Len 

Eklund (V) enligt följande: 

 

 Vi ser detta som ett resultat av den moderatledda alliansens politik att sänka 

 skatterna främst till de som redan är mest välbeställda och som dessutom i mindre 

 grad behöver nyttja stadens resurser och service. Effektiviteten i stadens 

 förvaltningar har ökas främst genom stora pensionsavgångar där mycket viktig 

 kompetens gått förlorad samt genom att minimera intern kontroll, uppföljning och 

 feedback. Nu är det i stort sett bara revisorerna som gör detta viktiga arbete. Det 

 är uppenbart för oss att Alliansen genom sin rotel inte tar till sig revisorernas 

 kritik genom att inte ge kontorets personal de resurser och stöd de behöver. Detta 

 är helt oacceptabelt. 

 

 Med tanke på att fastighetsnämnden redan tidigare fått allvarlig kritik från 

 revisorerna när det gäller entreprenadupphandlingar, projektledning och 

 internkontroll så är detta ärende mycket besvärande. Kontoret måste överväga 

om  det finns andra alternativ, att köpa in projektledningstjänster med nödvändig 

 kompetens alternativt att ge egna projektledare mer utbildning och stöd.  

 

Ersättaryttrande 

Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michels (MP) och Maj-Len 

Eklunds (V) särskilda uttalande.  

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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